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Geachte leden van de gemeenteraad,

Het bestuur van de GR  samenwerking A2-gemeenten  is op 19 februari jl. bij elkaar geweest om een
aantal zaken met elkaar te bespreken en hierover passende besluiten te nemen. Via deze informatiebrief
informeren wij u op hoofdlijnen hierover.

Het bestuur heeft ingestemd met het voorstel om met terugwerkende kracht de heer van Kessel per 1
januari 2019 voor de komende 2 jaar te benoemen tot voorzitter van de A2 samenwerking en heeft tevens
kennisgenomen van het besluit van de directieraad om per dezelfde datum mevrouw Hur mans te
benoemen als voorzitter van de directieraad.

Ook heeft het bestuur besloten om in het kader van de wet AVG (privacywetgeving) een samenwerking
aan te gaan met Cannock Chase. Daarnaast zijn voorbereidende besluiten genomen, die rechtstreeks
verband houden met het opstellen van de meerjarenbegroting A2-samenwerking 2020-2024.

Tenslotte heeft het bestuur van de A2-samenwerking op 19-2-2019 ook besloten om in te stemmen met
de onderzoeksbevindingen, conclusies en aanbevelingen uit het eindrapport  Evaluatie
Gemeenschappelijke Regeling Samenwerking KI" van Berenschot en daarenboven ook ingestemd heeft
met de door de directieraad en het portefeuillehouders-overleg bedrijfsvoering A2-samenwerking
d.d. 30-1-2019 aangedragen actiepunten / oplossingsrichtingen.

Op 5 december 2018 hebben wij als bestuur van de GR A2-samenwerking (als voorbereiding voor de
gezamenlijke A2-raadsbijeenkomst van 12-12-2018 in Valkenswaard) aan u al een raadsinformatiebrief
toegestuurd, waarin wij u op hoofdlijnen hebben geïnformeerd over de voortgang van de 3
deelonderzoeken inzake de GR A2-samenwerking. Het evaluatieonderzoek was 1 van de 3

onderzoeksonderdelen. Bij die RIB van 5-12-2018 was ook het rapport van het evaluatieonderzoek,
uitgevoerd door bureau Berenschot over de bestaande samenwerking op bedrijfsvoering toegevoegd. Dat
onderzoeksrapport is vervolgens nog eens mondeling toegelicht door Berenschot op de gezamenlijke
raadsbijeenkomst in Valkenswaard op 12-12-2018. De voorzitter van het A2-bestuur heeft toen op die
avond bij de afronding nog aangegeven dat het A2-bestuur die rapportage vervolgens zou gaan bespreken
in februari 2019. Dit is op 19 februari jl. gebeurd. Daarbij zijn de volgende besluiten genomen:

Voor wat betreft de voorgestane governance worden op korte termijn al een aantal pragmatische
wijzigingen doorgevoerd. De poho s financiën en bedrijfsvoering zullen worden gemandateerd om als
bestuur van de GRSA2 op te gaan treden, maar eerst zal nagegaan worden hoe de besluitvorming omtrent
deze mandatering in juridische zin dan dient te verlopen. De omvang van het bestuur wordt hiermee
verkleind om daa mee de slagvaardigheid te vergroten
De term "couleur locale  wordt geherdefinieerd, dit ook in relatie tot de taken die een gemeente bij de
start in 201 7 heeft ingebracht en dus ook betaald. Het bestuur besluit om een nieuwe, meer eenduidige
startsituatie te creëren.

Ten aanzien van Werk & Inkomen is besloten om vanuit het bestuur een opdracht te geven met een nader
voorstel te komen inzake een mogelijke maatwerkgovernance, waarbij met name de poho s W & I in een
toekomstig construct beter in positie dienen te worden gebracht.
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Het bestuur heeft de directieraad de opdracht gegeven om de professionele bewustwording van de
medewerkers een prominente plek te geven in de verdere dóórontwikkeling van de A2-organisatie en
heeft de directieraad gevraagd om met nadere uitwerkingsvoorstellen komen.

Het bestuur heeft ook besloten dat harmonisatie tot speerpunt zal worden gemaakt en dat de kosten van
extra capaciteit (60.000 euro) voor de jaren 2019, 2020 en 2021 akkoord zijn. De middelen zullen in een
bestemmingsreserve worden gebracht.
Het bestuur heeft ook besloten dat de taakstelling voor 2020 zal worden geschrapt en dat in 2019 een
onderzoek wordt uitgevoerd naar concrete en eenduidige mogelijkheden om kosten-efficiënter te werken.
De uitkomsten van dit onderzoek dienen eveneens te worden meegenomen in een herijking van de
fijnstructuur. De financiële consequenties van de voorgestane maatregelen als adequaat antwoord op de
aanbevelingen zullen voor de GR en de gemeenten inzichtelijk worden gemaakt via de
conceptmeerjarenbegroting GR A2 2020 - 2024. Die wordt, zoals vertrouwd eind april 2019, aan u
voorgelegd, waarbij u vervolgens op de gebruikelijke manier via een in te dienen zienswijze daarop kunt
reflecteren, alvorens het A2-bestuur een en ander definitief vaststelt.

Het bestuur herkent de conclusies en aanbevelingen inzake de KPI -s volledig en besluit om een en ander
over te nemen en heeft inmiddels opdracht opdracht geven dat de voorgestane wijzigingen worden
ingevoerd vanaf de A2-begroting 2021. Ook zal er een methodiek worden ontwikkeld uitgaande van een
overhead percentage, waarin een bepaalde bandbreedte zal worden ingenomen. Nadere besluitvorming
volgt daarna.

Meer aandacht voor de communicatie door GRSA2 richting de gemeenteraden en überhaupt de rol van
de raden is binnen deze samenwerking essentieel. Wat dit betreft is het zaak de aanbevelingen van de
Rekenkamers ter hand te nemen. Het bestuur herkent deze aanbeveling en wil graag met de
gemeenteraden hierover in gesprek gaan. Er wordt de inschatting gemaakt dat het IOGAS een prima
gremium is voor bespreking en nadere uitwerking hiervan, Maar het is aan de raden zelf om te bepalen in
welke vorm en op welke momenten ze hierin betrokken willen worden.

Het bestuur is zich terdege bewust van de urgentie als het gaat om toekomstige duidelijkheid (de stip op
de horizon). Naar verwachting zal het in september 2018 gestarte 3-sporentraject in april 2019 voor wat
betreft de onderzoeksfase en het schriftelijk vastleggen van de bevindingen kunnen worden afgerond en
zal het naar verwachting voldoende informatie en bagage bevatten om vervolgens in de tweede helft van
2019 met de diverse gremia (dus ook met raden / inwoners) het vervolggesprek aan te gaan.

Wij vertrouwen u hiermee voorlopig te hebben geïnformeerd over het opgeleverde evaluatierapport en
wat het A2-bestuur vervolgens aan m atregelen en vervolgacties heeft genomen, zodat u daarmee

desgewenst het politieke gesprek hierover kunt aangaan, waarbij wij als A2-bestuur in ieder geval graag
voor 1 juni 2019 van u willen vernemen hoe u als gemeenteraad betrokken wenst te worden in de
dóórontwikkeling van de GR  samenwerking A2-gemeenten .

Met vriendelijke groet, verblijven wij


